
Vad hände  
på höstens 
första KF?

28 AUGUSTI



 
Om LSS-insatser

Mer omfattande än en fråga 
Samtliga tjänstgörande ledamöter 
har rätt att delta i debatten.
Kan besvaras direkt om den  
som får frågan vill.
Kan besvaras muntligt om det  
sker ”omedelbart”, men måste  
besvaras skriftligt om det sker  
vid nästkommande sammanträde.

VAD MENAS MED INTERPELLATION?

Interpellation:



 

Danderyds kommuns 
hållbarhetspolicy 
antogs, som en 

del av kommunens 
långsiktiga arbete 

för att uppnå 
hållbarhetsmålen, 

Agenda 2030.

Beslut:



 

Riktlinjer för 
hantering av 

privata bryggor på 
kommunala mark- 

och vattenområden 
antogs med 

reservation från 
C, MP och SD.

Beslut:



Förslag 
om rivning av 

Oscarsborgsvillan 
inom fastigheten 
Danderyd 2:143 

återremitterades
för att granska 

konsekvenserna 
med erbjudandet 
från näringslivet 

att ta hand om och 
bekosta upprustning 

av villan.



Se hela sändningen i  
efterhand på danderyd.se
Nästa kommunfullmäktige 
hålls den 16 oktober. 
Välkommen att följa mötet  
på plats eller digitalt.

Vad händer nu?

Boris von Uexküll
Kommunfullmäktiges ordförande 


